
Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 

Datum: 2014-11-10 
Plats: Brittsommargränd nr 12 
 
Närvarande: Pär Linde, nr 10 
 Eva Johannisson, nr 14 
 Ulla Rappich, nr 12 

Håkan Mattsson, nr 6 
Jonas Lindgren, nr 18 
Staffan Larsson, nr 9 

 
Frånvarande:  
 
 
 

1. Ekonomi 

Pär L drog information om ekonomin och Peter L som tillrågats som stöd, tyckte att allt såg 

bra ut och var i sin ordning. Efter januaris utgång ska Pär L göra ett årsavslut. Pär L märker nu 

att ett numeriskt tangentbord hade varit smidigt. Eventuellt köper han ett med USB-

anslutning vilket kostar strax under 100-lappen. 

 

Preliminärt förslag för årsmöte är 16 mars 2015 och ska utlysas minst 4 veckor i förväg. 

 

2. Drift / Underhåll 

- Gaveln målades av Håkan M strax före städdagen. 

- Hängrännorna på de två högsta garagen är inte rensade pga höjden. 

- Bucklan i hängrännan ovanför garage till nr 20 gick inte att åtgärda. 

Ulla har lämnat ett paket med soffribbor till skolan. De ska slipa dem men har just nu 

problem med att kunna lacka dem. Ulla kollar om ribborna kan vara kvar på skolan så länge 

eller om de behöver förvaras i samfälligheten. 

- Ulla har sett att ventilationsgallret nere vid marken på soprummet ideligen ramlar loss. 

Jonas L ska åtgärda det. 

- Till våren måste vi ta tag i rensning av cykelrummet. 

- Uppmaningen att smala av häckarna mot gångväg glömdes bort på städdagen. Det behöver 

förmedlas vid lämpligt tillfälle. 

- Jonas L har fyllt i blankett och skickat in anmälan av ny styrelse till Lantmäteriet. 

- Staffan ringer snöröjar-Micke för en avstämning innan vintern kommer. 

 

3. Pågående projekt 

Jonas L har beställt matkomposteringstjänsten från kommunen men därefter inte hört ngt 

mer från dem. Han kontaktar dem på nytt och meddelar styrelsen status. 

 

Pär L har mejlat godkännande på offerten till Bygma som skulle återkomma men har ännu 

inte gjort det. Pär kontaktar dem på nytt och meddelar status till styrelsen. Jonas L tyckte att 

offerten var för luddig och är orolig för att kostnader kan dra iväg så som den är formulerad 



idag. Pär L kollar upp med Bygma. 

 

4. Framtida projekt 

Våren 2015: 

Måla om garage, soprum och cykelförråd 

Byta ut all sand i gung- och klätterparken (sandlådan byttes juli 2014) 

 

5. Avtal 

- 

6. Information till samfälligheten 

- Eva ska kolla hur befintlig information för glasåtervinning ser ut för att se vad som kan stå 

kvar och inte. 

 

7. Övrigt 

 

8. Nästa möte 

Nästa möte blir måndag den 2 februari 2015 kl 19:00 hos Håkan M, nr 6. 

 

Vid protokollet 

Eva Johannisson 

 


